
 

 
Referat 
Styremøte 3-2022 – 20.10.2022 

 

Sted: Teams (kl. 17:30 – 18:30) 

 

Til stede:  
Styret: 

Per Dag Hole (PDH) (til kl. 18:00) 
Kristin Hille Valla (KHV) (til kl. 18:00) 
John Olsen (JO) 
Raymond Sørensen (RS)  
Kristin Prestvold (KP)  

 

Sekretær:  Trond Stensby (TS)        

Forfall: Bengt Fasteraune (BF) 

 

 

Sak 09/22 – Status oppfølging av oppgaver lagt i siste styremøte 

TS 

• Hatt samtale med Erlend Gjelsvik, Innlandet fylkeskommune, 16.09.22, jf. 

oppsummering sendt på e-post. 

• Hatt samtale med Erlend Gjelsvik, 20.10.22 om behandling av søknad om tilskudd. Ikke 

funnet midler for en administrativ behandling av søknaden. Legges til behandling i 

fylkesutvalget i november. 

• Hatt SMS-utveksling med Bjørn Ringstad, Møre og Romsdal fylkeskommune. Søknaden 

er ikke behandlet. 

• Har sendt søknad om tilskudd til Trøndelag fylkeskommune. 

• Har deltatt på møte med Miljødirektoratet og IUCN om en vurdering for nominasjon 

som «mixed site». (JO deltok også her) 

RS 

• Har vært i kontakt med Vemund Jahren i Miljødirektoratet om en egen kombinert 
administrativ ressurs for vårt prosjekt og for verdiskapingsprogrammet for villrein. 
Jahren er positiv til tanken, men saken krever en avklaring med KLD, tidligst 2023. 

JO 

• Har ventet med å kontakte Jostein Bergstøl, fordi vi ennå ikke har avklart et rammeverk 
for prosjektet. Det gjelder bl.a. en administrativt (for arbeidet med prosess) Må være 
på plass før vi kan forplikte oss. 

KP 

• Trøndelag fylkeskommune vil bevilge et tilskudd, ikke avklart hvor stort. Både Erlend 

Gjelsviks og Jostein Bergstøls kompetanse er viktig for prosjektet, og det videre 

arbeidet. 

  



 

 

KHV 

• Vi må skaffe oss den kompetansen vi trenger. Viktig å ikke miste bevilgninger på veien, 

kjør på!  

• Viktig for framdriften å få engasjert Erlend Gjelsvik før nyttår, vise at vi har framdrift.  

• Har hatt samtale med politisk ledelse i Innlandet fylkeskommune om en mulig 

bevilgning.  

PDH 

• Har hatt samtale med RA. Jostein Løvdahl har blitt fagdirektør. Elin Dalen er nå vår 

kontaktperson hos RA. Hun har forståelse for situasjonen, men viktig at vi nå kommer 

med en tilbakemelding. 

Sak 10/22 – Gjennomføring av arbeidsplanen 

• Trond avklarer om Erlend Gjelsvik er tilgjengelig for prosjektet, og når tid. 

• John følger opp med en kontakt med Jostein Bergstøl, når ansvaret for administrasjon 

og prosess er på plass. 

• Elles: 

• Må gjøre en opprydding i kunnskapsgrunnlag og prosjektbeskrivelse for å komme 

på den tentative listen. 

• Viktig med god kart, for eksempel spredningskart i tid og rom.  

• Ikke henge oss for mye opp i hvert enkelt område og kulturminne - tenke helhet. 

• Sårbarhet må særlig vurderes for utvalgte visningsobjekt. 

• Askeladden – lage tematiske søk og temakart.  

• Norsk villreinsenter har forpliktet seg til å levere et månedsverk, vil kunne spres 
utover i tid. 

 

Sak 11/22 – Svare ut brevet fra Riksantikvaren, 05.07.22 

• Trond lager et utkast til brev, sendes på sirk. i styret. 

Sak 12/22 - Eventuelt 

• Raymond opplyste at han starter i ny jobb som seksjonssjef i SNO, 01.01.23, med 
kontorsted i Trondheim. Vil gå da ut av styret.  

• Miljødirektoratet vil inngå avtale med IUCN om et prosjekt for å vurdere OUV for natur, 
og en mulig «mixed site». Trond har tilbudt seg å være en assistent for prosjektets 
medarbeidere i Vancouver. Hjelpe til med litteratursøk, ordne med eventuelle 
oversettelser osv. 

 
Hjerkinn, 20.10.22 
Trond Stensby 
ref. 



 

 


